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de les escoles d’ infantil i primaria. Pensa que per aquest fet els xiquets 
no es traumatitzen. El Sr. Viol diu que en referència al tema d’invertir 
en un terreny que no és municipal, que es vol firmar un contracte de 
lloguer com a mínim per a vuit anys, ja que ara la situació econòmica 
de l’ajuntament no permet la compra; que pensen que no hi haurà 
cap problema, i si ho hagués ja es veuria de solucionar-lo, ja que els 
serveis jurídics han informat que diputació demane la disponibilitat 
dels terrenys i no té perquè haver-hi inconvenient, a no ser que algú 
insistisca. Que pensa que no hi haurà cap problema. També comenta 
que el partit popular ja volia aprovar-lo, aquest projecte de ludoteca, 
al dos mil cinc quan es va demanar la reforma als plans provincials, i 
comenta que aleshores no seria tan mala idea.

La Sra. Montull Rodrigo, referent a la pregunta del Sr. Zaragozà pel 
trasllat dels xiquets des de la ludoteca a l’escola, diu que no és tanta la 
distancia. Que en les ciutats com Castelló, quan una mare que es fica 
a treballar a les 8 del matí  deixa als xiquets a la guarderia en aquestes 
disposen de personal perquè els traslladen a l’escola on van. La Sra. 
Montull comenta al grup popular  que al poble  es pot organitzar, amb 
voluntaris, un servei com aquest i tant sols fa falta, per part dels pares, 
una autorització. També comenta que els xiquets ara, a la ludoteca, 
estan con les sardines en llauna, i a més una altra cosa, en les visites 
que ha fet el director territorial d’educació sempre ens ha dit que els 
xiquets  així no poden estar i que la propera vegada que vinga no vol 
veure la ludoteca ahí. 

La Sra. Orient diu que per això no se té el paper per a utilitzar el pati 
de l’escola.

El Sra. Montull pregunte quin paper.

El Sr. Zaragozà diu que el paper d’autorització per a utilitzar el pati pels 
xiquets de la ludoteca.

La Sra. Orient li pregunta a la Sra. Montull si pot demostrar que el 
director territorial  li ha dit això.

La Sra. Montull li pregunta a la Sra. Orient que si l’està acusant de 
mentir.

La Sra. Montull diu que quan ho va dir hi havia més gent present.

Varis regidors parlen a la mateixa vegada i per concloure la Sr. Montull 
pregunta als regidors del grup popular si estan a favor que els xiquets 
continuen al  lloc on estan ara o que puguen anar al carrer Moreria.

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que en primer lloc el tema de la legalitat.

La Sra. Montull diu que una cosa és el pati de darrere i altra el local de 
davant.

El Sr. Zaragozà diu que si no es pot fer el pati de darrere els xiquets no 
tindran pati.

La Sra. Montull diu el sr. Zaragozà que tinga tranquil·litat que no 
passaran per damunt de la legalitat.

El Sr. Zaragozà diu que seria un llàstima que es perdera la subvenció 
per ficar diners públics en un finca privada.

El Sr. Alcalde em pregunte, a mi, secretari de l’Ajuntament, si està clar 
el tema de la legalitat pel que fa el pati de darrere del local del C/ La 
Moreria.

Informe al ple que la Diputació demane la disponibilitat dels terrenys.

La Sra. Orient diu que disponibilitat dels terrenys vol dir una cessió 
d’aquest.

Jo, el secretari, informe al ple que en casos pareguts en altres 
ajuntaments (exemple del campanar de Tírig o el local del Joves a la 
Salzadell) s’ha fet així, i ha sigut prou comptar amb autorització per a la 
realització de l’obra, sense ser propietari.

El Sr. Miguel Zaragozá insisteix en el fet que no és el mateix, que el pati 
és d’un particular.

El Sr. Viol li comenta que si el Campanar de Tírig és del bisbat, no pot 
tindre consideració de públic. Té consideració de particular, en este 
cas de l’Església.

La Sra. Cristina insisteix que si és del bisbe no és d’un particular.

El Sr. Sales Sales diu que critiquen aquesta proposta que fa l’equip 
de govern només per posar inconvenients.  Que en els últims POYS 
que va firmar el govern del Sr. Miguel Zaragozá van adequar la font i 
el forn del Mas dels Calduch, i els torne a recordar  que aquests eren 
de particulars. Que poden ser d’un o de cinc, però són de particulars. 
També els comenta que en el Mas d’En Ramona passava el mateix. I 
que si ara voleu ficar entrebancs perquè si, i voleu portar la contrària 
a tot, ho podeu fer perfectament. I per acabar li comenta que açò que 
afirma ho diu perquè ho sap. 

4t. APROVACIÓ DE PLEC DE CONDICIONS PER A LA LICITACIÓ 
DEL SERVEI DE RECOLLIDA I TRANSPORT DE RESIDUS 
SÒLIDS URBANS. S’adone al ple del plec de condicions tècniques i 
administratives per a la licitació de la prestació del servei de recollida i 
transport de residus sòlids urbans.

El portaveu del grup popular Sr. Zaragozà demana un aclariment 
abans de fer la votació sobre el punt tres del lot dos perquè la seua 
interpretació és que només pagaran els masos que actualment tenen 
instal·lat contenidor i pregunta si pagaran tots els masos habitats del 
terme.

El Sr. Alcalde respon que sí i que als que no tenen ara se’ls  haurà de 
posar contenidor.

El Sr. Zaragozà diu que no els pareix bé el preu i que el vot del seu grup 
és abstenció.

Sotmesa a votació la proposta s’aprove per cinc vots a favor del Sr. 
Alcalde i el grup JNP i quatre abstencions, del grup popular s’acorda:

1/ Aprovar el plec de condicions tecnicoadministratives per a la licitació 
de la concessió del servei de recollida i transport de residus sòlids 
urbans. 

2/ Autoritzar al Sr. Alcalde per a  la impulsió de l’expedient de 
contractació fins al tràmit d’adjudicació definitiva, que és competència 
del Ple.

5é. REVERSIÓ DE TERRENYS A CARMELO BARREDA MARTÍ. 
S’adone al ple de la sol·licitud de Carmelo Barreda Martí per a la 
reversió d’una superfície de quatre metres quadrats, junt a la seua finca 
en Av. Raval de València, número cent seixanta-nou, que va haver de 


